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Matematikprojektet 
Regeringen har givit pengar till Chalmers (1,3 Mkr/år för överbryggning mellan gymnasium 
och högskola) och GU (1 Mkr/år för sammanhållande verksamhet nationellt i samarbete med 
NCM + 300 kkr/år). 1 juni ska det finnas en nationell webbkurs. KTH har utvecklat en som de 
tycker vi kan haka på. Tekniken är redan utvecklad, innehållsmässigt ska vi samarbeta. Det 
ska bli en 3p och en 2p sommarkurs som enstaka kurser och är tänkt att rikta sig till de som 
går matematikintensiva linjer dvs inom teknik och naturvetenskap. Så småningom kan den bli 
inträdesprov t ex på Teknisk fysik. Examinering ska ske på webben, hur säkerställer man 
identiteten? Webbkursen och den nationella samordningen har explicit beordrats uppifrån. 
Sven, Bo och Bernt Wennberg ska presentera vår medverkan för GRUL vid månadsskiftet. 
 
Sonja Kovalevsky-dagarna 
Vi har fått 100 kkr från GU och 100 kkr från Ericsson i Linköping. Jacques ska höra med 
Volvo Flygmotor. 
 
Examensarbeten 
Koordinering av examensarbetensa kommer upp gång på gång i olika fora. Hur fortsätter vi? 
Nog borde vi kunna underlätta för studenterna på ett mer strukturerat sätt. Kanske kommer det 
även att bli kandidatexamen inom fysikprogrammet. En gemensam portal kring 
examensarbeten med en ansvarig inom matematik och en inom matematisk statistik vore bra. 
Till nästa möte får ledningsgruppen i uppdrag att fundera ut lämpliga personer. 
 
Examensarbetarna 
Examensarbetarna anser att det är mycket värdefullt att möta lärare och doktorander i 
personalrummet, och vi beslutar att de ska få det, på dagtid. Lill åtar sig att formulera på 
papper vad som gäller. Även timlärare har tillgång till personalrummet. 
 
Tentamenslösningar 
Direktiv finns redan (under Information till lärare på den interna webbsidan). Om man 
delegerar ansvarig lärar-rollen till doktorand ska det finnas tentamenslösningar. Uttrycket 
”Ansvarig lärare” ska bytas till ”Examinator” i våra anvisningar så stämmer det. Lärare och 
doktorander bör påminnas om vad som gäller. 
 
Roller inom grundutbildningen 
Vem gör vad och med vilket ansvar? En översyn ska göras. Man börjar med ett möte med alla 
inblandade.  
 
Doktorandansökningar 
Det finns 40 ansökningar inom vardera området. Kommittéerna har fått tillgång till 
handlingarna. 
 
Miljöarbete 
Kerstin Wiklander är miljörepresentant tillsammans med Boel Engebrand. Elin Götmark finns 
också med i arbetet. 
 



Interna webbsidor 
Dessa ska börjas stoppas in i nya systemet, vilket gör att hela Chalmers kan läsa dem. Vi ska 
försöka skriva minnesanteckningar så att de tål att ses. Protokoll mm ska vara synliga ett år 
tillbaka i tiden, sedan ska de arkiveras på något sätt. 
 
Cykelrum 
Det finns ett förråd nedanför trappan i höghuset som kan användas. Chalmers fastigheter 
måste godkänna det först. Cyklar får INTE transporteras i hissar av säkerhetsskäl. 
 
Biämnen 
Biotekniklinjen ger möjlighet att fokusera på biämne (minors) om 20p i sin examen. Bör 
matematik och teknisk statistik vara sådana ämnen, förutom teknisk matematik? Olle 
uppmanar oss att börja fundera över detta. Han sitter f ö med i en mastersreferensgrupp om 
åtta personer på Chalmers. 
 
Grupprum 
Grupprummet var låst när vi kom, varför? Många studenter har suttit här på kvällstid, det är 
meningslöst att låsa till korridorerna om det redan finns en massa folk inne. Kan man sätta 
skyltar om vilka regler som gäller på insidan av dörrarna?  
 
Forskarskola 
Det är risk att forskarskolan i Bioinformatik försvinner. Efter 2007 får man behålla pengarna 
och ”göra som man vill men fullfölja initiativen”. En policydiskussion med prefekter och 
fakultetsnämnd på Natfak kommer inom 14 dagar. Vad är i vårt intresse? Ska vi fortsätta i 
mindre skala? En extern utvärdering bör göras innan forskarskolan avskaffas. 
 
Timarvoden 
Lars tog upp storleken på timarvodena på förra mötet. Ann-Margret tror att det har med avtal 
på Chalmers centralt att göra. Lill åtar sig att reda ut frågan. 
 
Ekonomi 
Vårt ämnesområde har inte dragit in så mycket HST och HPR vilket kommer att resultera i  
–200 kkr. Detta kommer att läggas på Matematik Lindholmen. 


